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MØTEPROTOKOLL 
Karmøy ungdomsråd 

 
Møtested: Kommunestyresalen     
Møtedato: 08.06.2020 Tid : Kl. 12:30 – 14:25  
 
Funksjon            Navn   Skole  

Medlem 
Medlem 
Medlem 
Medlem 
Medlem 
Medlem 
Nestleder 

Karoline Haugeberg                 Åkrehamn ungdomsskole 
Andrea Sæle                               Skudeneshavn ungdomsskole 
Jabina Behrends                        Åkrehamn videregående skole 
Hedda Aarhus                           Kristen vgs. Haugaland 
Idunn Tho                                   Bø ungdomsskole 
Håvar Benestvedt                      Stangeland ungdomsskole 
Radowslaw Robert Zilenski     Danielsen ungdomsskole 
 
 

Forfall:                Henrik Staveland Tveitane 
Amilie Rognaldsen                   
  

Medlemmer:  7 medlemmer til stede. Ett forfall.  
Fra adm. (evt. andre): Rådgiver i oppvekst- og kulturetaten, Kristin Benestvedt, SLT-

koordinator Siri Merete Alfheim, folkehelsekoordinator Reidun K. 
Dahl og konsulent i politisk sekretariat, Elin Vikene  

    
Referent: Elin Vikene  
 
 
Innkalling godkjent. 
Saker meldt under Eventuelt. Saksliste deretter godkjent. 
 
Varaordfører Alf Magne Grindhaug orienterte om sak 14/20 Arbeidsgruppe for TV-aksjonen 
2020 – Kampen mot plast i havet. 
 
 
 
 
Protokollen skal godkjennes i neste møte. 
 

Saknr. 13/20   
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GODKJENNING AV PROTOKOLL - UNGDOMSRÅDET DEN 23.04.2020 
 
Behandling: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet godkjenner protokoll fra møtet 23.04.2020.  

 

 
Saknr. 14/20   
ARBEIDSGRUPPE FOR TV-AKSJONEN 2020 - KAMPEN MOT PLAST I HAVET 
 
Behandling: 
Varaordfører orienterte og svarte på spørsmål. 
 
Følgende ønsket å være med i arbeidsgruppen: 
Karoline Haugeberg og Hedda Aarhus. Idunn Tho ønsket å være vararepresentant. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Varaordfører Alf Magne Grindhaug orienterer ungdomsrådet om årets TV-aksjon som går 
til WWF og kampen mot plast i havet. Det er ønskelig at det nedsettes en kreativ 
arbeidsgruppe bestående av blant annet medlemmer av ungdomsrådet.  

Karoline Haugeberg og Hedda Aarhus deltar i arbeidsgruppen med Idunn Tho som 
vararepresentant. 

 
 
Saknr. 15/20   
TEGNEKONKURRANSE - MEDVIRKNING FRA UNGDOMSRÅDET 
 
Behandling: 
Alle representantene stemte for 3 bilder hver og lysbildene nummerert 5, 8 og 10 ble valgt. 
 
Vedtak: 
Rådgiver i oppvekst- og kulturetaten, Kristin Benestvedt, informerer om 
tegnekonkurransen som er avholdt for 1. – 10. trinn i grunnskolen.  Teamet var «Håp» og 
ungdomsrådet skal velge ut 3 av 10 bidrag som skal være pausebilde på skolenes I-pader.  
 

Lysbilde nummerert 5, 8 og 10 ble valgt som pausebilde på skolenes I-pader. 
 

 
 

Saknr. 16/20   
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REFERATLISTEN UNGDOMSRÅDET 08.06.2020 
 

1. RUSMIDDELPOLITISK HANDLINGSPLAN – HØRING 

SLT-koordinator Siri Merete Alfheim og folkehelsekoordinator Reidun K. Dahl 
orienterte og svarte på spørsmål. 

Tatt til orientering. 

 

2. UTTALELSE - VERGEORDNING KULTURARRANGEMENT MED 
ALKOHOLSERVERING 

Konsulent Elin Vikene orienterte og svarte på spørsmål. 
 
Ungdomsrådet svarte følgende på en del av spørsmålene i forhold til tilsendt brev 
om uttalelse:  
 
 Ungdomsrådet ønsker at det skal innføres vergeordning. 
 Ungdomsrådet var delt i meningene om nedre aldersgrensen burde være fra  

8. klasse (13 – 15 år) eller fra det året man fyller 16 år. 
 Vergen kan maksimalt ha ansvaret for 2 mindreårige. 
 Vergen må være minst 25 år jf alderen for øvelseskjøring. 
 Vergen bør være foreldre (de kan også være verge for sin mindreårige pluss en 

venn av denne), tante/onkel, søsken eller støttekontakt. 
 
 

3. UTTALELSE – KARMØY KOMMUNES ALKOHOLPOLITISKE RETNINGSLINJER 

Konsulent Elin Vikene orienterte og svarte på spørsmål. 
 Tatt til orientering. 
  

 
Saknr. 17/20   
EVENTUELT - UNGDOMSRÅDET 19.05.2020 
 
På grunn av flytting slutter disse i ungdomsrådet til høsten: 
Jabina Behrends, Henrik Staveland Tveitane og Andrea Sæle. 
 
Rådgiver Kristin Benestvedt takket for innsatsen til de som slutter og ønsket lykke til 
videre. 
 
Administrasjonen lager sak om valg av nye medlemmer til ungdomsrådet til høsten. 

 
 

              
 


